
 

Dato: 16.11.2020 

Klokkeslett: 18:00-20:15 

Sted: Teams  

Deltakere: Tone,  Sonja, Arnfinn og Ole Andreas 

Ordstyrer og referent: Ole Andreas 

 

Referat: Lokallagsmøte 

 

Saker:  

1. Styresaker: 

a. Endring i styresammensetning: 

Erik er utmeldt fra partiet, og følgelig ikke med i styret.  

Vedtak: Arnfinn Solberg går fra vara til fast medlem av styret. 

Varamedlem: Tone Kristine Berger alene. 

 

b. Endring i kommunestyregruppa: 

Tom har fått innvilget fritak fra folkevalgtverv ut 2020, og han søker fritak fra 

folkevalgtverv resten av perioden, pga. helse.   

Erik vurderer å søke fritak fra folkevalgtverv pga. jobbsituasjon. 

Lisa vurderer å søke fritak fra folkevalgtverv pga. jobbsituasjon. 

Vedtak: Sonja Sandbakk fremmes som 1. vara til hovedutvalget (Eriks plass), skulle 

det bli nødvendig. Gruppeleder hører med politisk sekretær om innbytter.  

 

c. Økonomi:  

i. 57 785 kroner på bok 

ii. Hovedutgift siste halvår er deltakelse nominasjonsmøte og middagsmøte på 

La Perla. 

Vedtak: Tas til orientering 

 

d. Oppfølging av tidligere styrevedtak:  

i. Planlegge møter med nasjonale politikere – ikke iverksatt.  

ii. Medlemsmøter «uten sterkt fastsatt politisk agenda» - ikke iverksatt. 

Vedtak: Sonja og Arnfinn velges til møtekomité 

 

2. E16: 

a. Spørsmål fra gruppeleder:  

i. Støtter lokallaget korridor F?  

ii. Støtter lokallaget den grønne opposisjonens innspill, med fokus på utredning 

om NullPluss-alternativet og sammenheng med Kongsvingerbanen? 

E-post fra Anne Gro Aamodt og Ingerid Aamodt, og fra Øystein Smidt, blei 

referert.  

Vedtak: Nes Venstre går for NullPluss, sekundært støtter vi F.  

iii. Støtter lokallaget tilleggsforslag om økt innbyggermedvirkning? 

Vedtak: Støttes 

https://drive.google.com/file/d/1QwfLOYyo7QUhjF3W7u-ULh8OI1YiV0lK/view?usp=sharing


 

iv. Ønsker lokallaget å fremme eget høringsinnspill? 

Vedtak: Overlates til kommunestyregruppa 

1. Å fremme å kutte korridor C? 

Vedtak: Nes Venstre ønsker ikke at korridor C utredes videre. 

 

3. Solpark/Esval: 

a. Støtter lokallaget planene om solkraftverk ved Esval? 

Vedtak: Støttes, enstemmig 

b. Hva er lokallagets posisjon i framtidig sak om å fylle ravinene med avfall? 

Vedtak: Kritisk, avventer politisk behandling 

 

4. Stortingsvalgprogram (frist 2. utkast: 15.2.2021) 

Saker/områder vi ønsker å se nærmere på? 

Sosialt ansvar, boligpolitikk, kultur, seniorpolitikk (eldre som ressurs) 

«Frihet og mulighet for alle» 

Vedtak: Lokallaget jobber fram endrings-/tillegg-/strykningsforslag. Tone Kristine 

blir programkomité. 

 

5. Eventuelt 

Vedtak: unntatt offentlighet (partibudsjett-relatert) 

 

Venstrekvinnelaget: Ingen stiller i år, men Tone Kristine vurderer å stille neste gang.  

 

Venstreskolen: Kurs i å ta ordet i forsamlinger (studieleder sjekker ut) 

 

Kommunebudsjett: Meråpent bibliotek er positivt. 

 

 

 


